

Breaking of Fast with Anak-Anak Yatim Asnaf Qaseh and Raya Treats to the Underprivileged

As we rang in the fasting month and Raya festivity amidst the pandemic, Sports Toto's corporate social responsibility team led by Pn. Sherifah Hanom, the company's communications manager, brought festive cheer to about 100 children and 50 poor families through a series of events organised by the company.

The first event was held on 16 April 2021 when Sports Toto joined hands with Kelab Darul Ehsan by hosting a breaking-of-fast session with some underprivileged children from Anak-Anak Yatim Asnaf Qaseh at Kelab Darul Ehsan. Besides being treated to a sumptuous dinner, Duit Raya and goodies, the children were also entertained by popular local singers who really kept the children happy with their wonderful Raya songs.

The second event was held on 24 April 2021 when the company handed out Raya goodies comprised of daily food essentials such as rice, flour, sugar, cooking oil and other items to about 50 families under the B40 income group. The donation drive was organised by Sports Toto in collaboration with Kelab Kebajikan & Kebudayaan Wanita Subang as the distribution partner.

While the pandemic has been difficult for most Malaysians, Sports Toto has made it a point to bring cheer to the less fortunate during the festive occasions as the company believes that everyone, regardless of social status or background, deserves a heart-warming moment during festivities.

多多博彩为 Asnaf Qaseh 孤儿院的孤儿们献上开斋飨宴并施赠弱势群体

当国人在新冠肺炎肆虐之际迎接斋戒月和开斋节之时，由多多博彩公关部经理莎丽花女士带领的企业社会责任团队通过该公司举办的一系列活动，为大约 100 名儿童和 50 户贫困家庭带来佳节欢乐。

多多博彩与 Darul Ehsan 俱乐部携手于 2021 年 4 月 16 日，在该俱乐部举行首场活动，即为来自 Asnaf Qaseh 孤儿院的一些孤儿献上 1 场开斋飨宴。除了享用丰盛的晚餐并获得青包和礼包以外，1 班本地知名歌手也受邀到场以美妙的开斋节歌曲娱乐孩子们，让后者度过了 1 个愉快的夜晚。

该公司在 2021 年 4 月 24 日举办了第二场活动，即施赠装有日常食品如白米、面粉、白糖和食用油的开斋礼包予大约 50 户 B40 家庭。这项施赠活动是由多多博彩与施赠品派发伙伴梳邦妇女福利与文化俱乐部携手举办。

虽然新冠肺炎疫情困扰着多数国人，唯多多博彩坚持在佳节期间为亟需群体带来欢乐，因为该公司相信，无论来自哪个社会阶层，每个人都应当在佳节中享有温馨时刻。